
Bestyrelsesmøde den 13. juli kl. 18.30 
Deltager: Michael Mastrup, Finn Rasmussen, Peter Mastrup, Jan Kure, og Lis Mikkelsen 

 

 

Dagsorden: 

Grand Junior 

 

Ok med pointsystem, at alle fik point og ikke kun de første 20 kører. Der var ingen der har beklaget sig og 

alle gjorde en ekstra indsat for at gennemfører løbet.  

Om søndagen var der nogle C kører som havde svært ved at kommer nok gange rundt og dermed opfylde 

75 % reglen og Peter har derfor forespurgt i SU om der var mulighed for, at det ikke skulle være 75 %, der 

skulle være gennemført for C kører. Det ville de pt ikke ændre på. 
 

Tilmelding til flagposter haltede noget og Jan havde det rigtigt dårligt med det. Tilmelding til næste år skal 

være med nogle nye punkter som man skal krydse af ved tilmelding til flagpost: - Om det skal være bane 1 

eller 2. - Om der er specielle ønsker til hvilken post det skal være og evt. et tekst felt hvor der kan skrives 

besked til Jan. 

 

Kan vi evt. sende mail til de gamle GJ deltager når tilmeldingen åbner til næste år. 

 

Peter snakker med Guldhammer ang. Køb af 50cc. Der kan søges om penge til maskinen i MX fond. Den vil 

være til nye kører, der skal ud og prøve om det er noget for dem. Der skal tegnes licens på maskinen i 

klubbens regi. 

 

MX fonden har givet kr. 5000 til vores Timing ur, det kostede 28.000 kr.  

 

Sponsering af gaver var godt. Men der manglede højtaler udendørs. 
 

Hvordan skal underholdningen lørdag aften være? Tyr – som for nogle år siden, Tivoli, Stille musik i 

buehallen. Eller hvad! 

 

Flemming Nielsen har tilbudt at stille med 5 – 6 man der vil stå for den normale vedligeholdelse af 

baneanlægget. Dvs. oprydning, græsslåning (ikke ved løb) maling af div. hegnsbeskæring, 

skraldespandetøming i container (heller ikke ved løb). 

Bestyrelsen går videre med at lave en plan for normal vedligeholdelse. Derefter skal holdes et møde med de 

5-6 mand og få lavet en forventningsafstemning. Hvad er arbejdet og hvor mange timer og hvad skal de have 

for det? 

 

Der skal findes nogle flere tidtager – Michael Mastrup vil gerne løses fra opgaven. Han skriver på 

hjemmesiden og efterlyser folk – hvis der ikke findes nogle kan der ikke afholdes klubmesterskab den 14. 

august. 

 
Vi har løb, Kids Cup den 4. august 

 

Næste bestyrelsesmøde den 13. august ang. DM mini løb den 22. september 

 

Referent: Lis Mikkelsen 

 

 

 


